
Čtyřleté volební období se blíží 
ke svému konci. Současnému za-
stupitelstvu již zbývá jen několik 
málo dní, současný starosta obce 
bude svojí funkci vykonávat mini-
málně do 6. 11. 2010 (nejdříve 
možný termín ustavujícího jednání 

nového zastupitelstva a jmenová-
ní vedení obce). 

Nové zastupitelstvo bude mít mi-
nimálně 3 nové členy (již nekandi-
dují Ing. Aleš Šrytr,  Hana Čápová 
– ze zdravotních důvodů, Ing. Jiří 
Lesse – změna trvalého pobytu).

Čtyři roky ve funkci starosty. Ja-
ké je to být starostou v nejmenší 
obci svojí rozlohou v Libereckém 
kraji?

Musí to člověka bavit, mít chuť 
a snahu o všestranný rozvoj, mít 
všeobecný přehled o komunální 
politice, být dostatečně ostražitý, 
nestranný, dobrý ekonom a mini-
málně obstojný technik, obrněný 
trpělivostí, schopnost snášet uráž-
ky a závist, komunikativní, důsled-
ný a mít pevnou autoritu.

Je jen na Vás, abyste posoudi-
li jaký jsem pro Vás byl já – Aleš 
Šrytr. Co pozitivního pro obec 
přineslo moje starostování – 4 ro-
ky (resp. předešlých 8 let mís-
tostarostování) a co negativního.

Osobně jsem velice rád, že se 
mi podařilo obec udržet v dobré 
ekonomické kondici a to i v do-
bě „krize“. Vybudovali jsem no-
vý chodník, komunikace, veřejné 
osvětlení, parčík za budovou OÚ, 
nakoupili vybavení pro hasiče 
(vozidlo FORD TRANZIT, výstroj 
a výzbroj pro výjezdovou jed-
notku), provedli opravy povrchu 
komunikací, veřejného rozhlasu, 
opravili budovu OÚ, pravidelně 
se starali o zeleň v obci a údržbu 

veřejného prostranství, uspořádali 
několik desítek kulturních a spole-
čenských akcí, podporovali třídění 
odpadu, služby v obci (masáže, 
dětský lékař, logopedie atd.), za-
hájili ukládání rozvodů do země, 
dbali o všestranný rozvoj obce. 

Vhodně jsme využívali cestov-
ního ruchu a polohy obce (uza-
vřené nájemní smlouvy s hotelem, 
pouť, uložení zeminy do lomu, 
poplatky atd.) pro trvalý nadstan-
dardní nedaňový příjem.

Využili jsem možnosti sponzor-
ských darů fi rem a osob, zaháji-
li narovnání vlastnických vztahů 
k nemovitostem – komplexní po-
zemková úprava.

Mnoho z Vás se během mé-
ho volebního období ani jed-
nou u mne nezastavilo s žádostí, 
stížnosti, nápadem atd. Několik 
z Vás mne chválilo a vyslovova-
lo podporu v mé práci, někteří 
na mne celé volební období úto-
čili, vkládali mi do úst nepravdy, 
záměrně mne osočovali a veřej-
ně prohlašovali, že v této obci se 
vše dělá jen proti lidem z obce. 
Několikrát jsem byl na přetřesu 
v hospodě, kde jsem byl kritizo-
ván a na druhé straně obhajován. 
Bohužel neznám procento těch 
co mne zatracovali a těch co mi 
fandili.

Je pouze na Vás, jakou známku 
mi dáte.

Ujišťuji Vás, že jsem vždy hájil 
zájmy obce  a to i na úkor osob-

Dnes v čísle
Slovo starosty .......................................... 1

Vyhlášení Vesnice roku ............................. 2

Odpadové hospodářství  ......................... 2

Obecní úřad informuje – čtvrté zasedání.. 3

Obecní úřad informuje – páté zasedání .... 5

Cvičení s Martou ...................................... 5

Komunální volby se blíží ........................... 6

Stavební práce v obci .............................. 7

Představujeme kandidáty

do Zastupitelstva obce Radimovice ......... 8

Volejbalový turnaj

TJ Sokol Radimovice 2010 ....................10

Zpráva z volejbalového

turnaje mixů v Ohrazenicích ...................10

Volejbalový turnaj v Přepeřích ...............10

Hasiči pomáhali ..................................... 11

Pejskové, pozor!..................................... 11

Zahrada Čech........................................12

Nohejbalový turnaj Cyrila a Metoděje ...12

Slovo starosty

pokračování na str. 2



 2 

ních vztahů některých z Vás, se 
starosty okolních obcí, úředníků 
a představitelů samosprávy. Vy-
tvořil jsme si mnoho přátel, kteří 
naši obci hodně pomohli – Radim 
Zika, pracovníci Krajské správy 
a údržby silnic, fi rma REKUPER 
SYCHROV, s r. o., několik úřední-
ků Libereckého kraje.   

Vybudoval jsem si určitý respekt 
na Mikroregionu Jizera, MAS Tur-
novsko a dodavatelských fi rem 
plnících zakázky pro naší obec. 
Pro mnohé obávaný starosta, pro 
mnohé „magor“, pro mnohé přínos.

Obrovský dík patří mé ženě 
za pomoc při mé práci – sezná-
mení s vlivnými lidmi, příprava 
některých podkladů pro jednání, 
pomoc při právním rozboru vy-
hlášek, nařízení, smluv atd.

Velice dobře se mi spolupra-
covalo se současnou místosta-
rostkou obce Alenou Rejhovou, 
pracovitou, precizní, spolehlivou 
a chytrou ženou. Musím ocenit ta-
ké výraznou pomoc od paní Ha-
ny Brožové a Zdeny Hanušové, 
které pracovaly v kulturní komisi.

Zastupitelstvo jako celek hod-
notím jako jedno z nejlepších, 
které jsem za působení na obci 
poznal (celkem byly 3). Přístup 
k věci byl vždy konstruktivní a ni-
kdy nedošlo k hádce nebo vý-
razným rozporům v názorech. 
Výbory pod vedením Lukáše Ho-
lečka a Tomáše Rulce pracovaly 
bez problémů, naše práce byla 
hodnocena pracovníky Krajské-
ho úřadu Libereckého kraje vždy 
bez výhrad, též všechny kontroly 

z fi nančního úřadu proběhly bez 
ztráty kytičky.

Děkuji těm, kteří mne podporo-
vali a přeji obci Radimovice dob-
rou volbu pro další 4 roky.

Volte podle schopnosti spravo-
vat obec, řídit jí, organizovat ak-
ce pro Vás, ekonomicky myslet. 
Kandidát, který se nezajímá ale-
spoň trochu o dění v obci, nena-
studuje si zákon o obcích, neví co 
je být zastupitelem si nezaslouží 
být zvolen.  

Věřím, že se jednou do komu-
nální politiky vrátím. Je čas si od-
počinout, užít si rodiny a dát šanci 
se projevit ostatním.

Váš starosta

Do letošního 16. ročníku prestižní soutěže 
Vesnice roku se ze třinácti krajů České repub-
liky přihlásilo rekordních 361 obcí. V Liberec-
kém kraji se soutěže zúčastnilo 26 obcí. V silné 
konkurenci zvítězila obec Sloup v Čechách, kde 
se také 20. srpna konalo slavnostní vyhlášení 
krajského kola za účasti hejtmana Libereckého 
kraje. Radimovice obdržely Diplom za vzor-
né vedení kroniky a dar od Libereckého kraje 
ve výši 10 000,- Kč. Spoluvyhlašovatel soutě-
že Liberecký kraj vydal k soutěži publikaci, kte-
rá představuje soutěžící obce letošního roční-
ku. Publikace je k nahlédnutí na obecním úřadě 
a v knihovně.

Vyhlášení Vesnice roku

Odpadové hospodářství 
Opět se rozmohl nešvar odložit vše nepotřebné před kontejner na návsi. Upozorňujeme občany, cha-
lupáře i návštěvníky obce, že kontejnery slouží pouze pro odložení odpadu, který je na kontejnerech 
vyznačený, tj. PET lahve - sešlápnuté, sklo – barevné, bílé!!!
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Obecní úřad informuje – čtvrté zasedání
Čtvrté zasedání zastupitelstva obce se ko-
nalo 9. 8. 2010 za účasti 6 zastupitelů 
a 9 občanů.

Uzavření kupní smlouvy Obec 

Radimovice x Jiří Procházka

(odkoupení části p.p.č.174/34 v k.ú. Radi-
movice u Sychrova)
Po několikaletém jednání se podařilo sta-
rostovi obce uzavřít s panem Procházkou 
dohodu o odkoupení části jeho pozemku 
(zpevněná plocha od stávajícího oplocení 
na východní hranici – část místní komunika-
ce a část pozemku od stávajícího oplocení 
ke komunikaci III. třídy obsahující i část no-
vého chodníku na severní hranici)

 Usnesení č. 24/2010
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
odprodej p.p.č.174/72 o výměře 162 m2, 
která vznikla oddělením z p.p.č. 174/34 
v k.ú. Radimovice u Sychrova za 1,- Kč 
od Jiřího Procházky, Turnov.
a  u k l á d á
starostovi obce uzavřít kupní smlouvu mezi 
obcí Radimovice a Jiřím Procházkou, Tur-
nov. Termín: 09/2010
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 0

Rozpočtové opatření – 2. úprava 

rozpočtu obce Radimovice

 Usnesení č. 25/2010
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
rozpočtové opatření – 2. úpravu rozpočtu 
obce Radimovice, dle důvodové zprávy. 
Na straně příjmů ve výši 1 385 298,- Kč, 
na straně výdajů ve výši 1 385 298,- Kč.
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 0

Stanovení úkolů pro kontrolní a fi nanční 

výbor

 Usnesení č. 26/2010
Zastupitelstvo obce po projednání
p o v ě ř u j e
Kontrolní výbor provést kontrolu plnění ná-
jemních smluv – Finanční výbor provést kon-
trolu plnění rozpočtu
a  u k l á d á
výborům zastupitelstva obce předložit za-
stupitelstvu obce zápis z provedených kon-
trol. Termín: 10/2010

Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 0

Mimořádná inventarizace majetku 

k 15. 10. 2010

 Usnesení č. 27/2010
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e  
mimořádnou inventarizaci majetku obce 
k 15. 10. 2010
a  j m e n u j e
inventarizační komisi ve složení: Ing. Lukáš 
Holeček - předseda, členové: Miloslav Bě-
lonožník, Hana Brožová a Lucie Vávrová
a  u k l á d á
předložit zastupitelstvu obce zápis z mimo-
řádné inventarizace majetku obce.
 Termín: do 15. 10. 2010
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 0

Výstavba archivu obce Radimovice

S ohledem na zateplování budovy obecního 
úřadu bylo na pracovním jednání zastupi-
telů obce Radimovice odsouhlaseno zadání 
poptávkového řízení a následné objednání 
výstavby (hrubá stavba) přístavby budovy 
OÚ pro potřeby archivu. Hrubou stavbu je 
nutná realizovat z důvodu dokončení jed-
notné fasády. Nabídku předložily 3 stavební 
fi rmy. Ekonomicky nejvýhodnější byla na-
bídka fi rmy Regionální stavební, s.r.o.  

 Usnesení č. 28/2010
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
uzavřít smlouvu o dílo s fi rmou Regionál-
ní stavební, s.r.o. na hrubou stavu přístav-
by OÚ – archivu na částku 101 264,- Kč, 
dále s využitím jednotkových cen realizo-
vat izolaci a vyrovnání podlahy v místnosti 
současného archivu, vybourání soklu, dveří 
a výměnu okna včetně parapetů v úklidové 
místnosti 
objednat u fi rmy GEKON s.r.o. zaměření 
přístavby – archivu, za cenu obvyklou
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 0

Informace o průběhu stavebních prací 

v obci

(zateplení budovy OÚ, chodník, komunika-

ce, mlatová cesta, úprava veřejného pro-
stranství – zahradnické práce, dešťová ka-
nalizace, uložení do země datových kabe-
lů Telefónica O

2
 CZECH Republic, uložení 

rozvodů veřejného rozhlasu do země)
Starosta podal podrobné informace o prů-
běhu stavebních prací včetně souvisejících 
změn před dokončením (uložení kabelů O

2
 

do země – odstranění vrchního vedení, pře-
ložka kabelů v tělese chodníku, pokládka 
žulové přídlažby místo realizace dešťové 
kanalizace, uložení vrchního vedení rozhla-
su do země (tělesa chodníku)). Při zaměřo-
vání nových vstupních dveří do budovy OÚ 
bylo nutné vyřešit fi nální povrch podlahy. 
Současné betonové teraso bylo značně ne-
rovné a nezajišťovalo by těsnost a řádnou 
funkci dveří. Byli osloveni 3 potencionální 
dodavatelé, nejvýhodnější z časového i fi -
nančního hlediska byla nabídka Regionální 
stavební, s.r.o. – bourací práce, vyrovnání 
podkladu, pokládka dlažby – dle cenových 
nabídek bude zadána v 08-09/2010.  Dá-
le bude nutné zakoupit a namontovat nové 
osvětlení vchodu a budovy OÚ. Dle průzku-
mu trhu nejvýhodnější nabídka je od doda-
vatele EXX s.r.o., montáž KOREŇ ELEKT-
RO s.r.o. Část chodníku, která se nachází 
na pozemcích Libereckého kraje a ostatních 
vlastníků je nutné převést na obec Radimo-
vice.

 Usnesení č. 29/2010
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
objednat u fi rmy Regionální stavební, s.r.o. 
vybourání stávající podlahy a provést vy-
rovnání podkladu pro pokládku dlažby 
v přízemí budovy obecního úřadu. Poklád-
ku dlažby objednat podle nejnižší nabíd-
kové ceny na základě nabídek dodavate-
lů. Svítidla na fasádu budovy OÚ objednat 
u fi rmy EXX s.r.o., montáž svítidel u fi rmy 
KOREŇ ELEKTRO s.r.o. 
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 0

 Usnesení č. 30/2010
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e  
přijetí daru 
části p.p.č. 269/1 o výměře 160 m2 nově 
označená jako p.p.č. 269/3, ostatní plo-
cha, využití ostatní komunikace, části p.p.č. 
258/1 o výměře 281 m2 nově označená 
jako p.p.č. 258/3, ostatní plocha, využití 
ostatní komunikace, části 258/1 o výměře 
72 m2 nově označená jako p.p.č.258/4, 



 4 

ostatní plocha, využití ostatní komunikace, 
vše v k.ú. Radimovice u Sychrova, obec 
Radimovice evidované na listu vlastnictví 
č. 266 u Katastrálního pracoviště Liberec, 
oddělená geometrickým plánem č. 376-
6095/2010, ze dne 6. 8. 2010 od Libe-
reckého kraje se sídlem U Jezu 642/2a, 
461 80 Liberec 2, hodnota daru činí 
8 977,- Kč.
a  u k l á d á
starostovi uzavřít s Libereckým krajem da-
rovací smlouvu.
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 0

 Usnesení č. 31/2010
Zastupitelstvo obce po projednání  
s c h v a l u j e
odprodej p.p.č.15/2 o výměře 60 m2, kte-
rá vznikla oddělením z p.p.č. 15 vše v k.ú. 
Radimovice u Sychrova na základě geome-
trického plánu č. 376-6095/2010 ze dne 
6. 8. 2010, za cenu dle znaleckého posud-
ku od manželů Aleny a Jaroslava Burso-
vých, Radimovice.
a  u k l á d á
starostovi obce uzavřít kupní smlouvu mezi 
obcí Radimovice a manželi Alenou a Jaro-
slavem Bursovými, Radimovice.
 Termín:  09/2010
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 0

Výstavba veřejného osvětlení 

u komunikace Bílkovi x Dědkovi včetně 

zpevnění svahu MK

Firma REKUPER SYCHROV, s.r.o. nabídla 
bezplatně 3 ks osvětlovacích lamp, které je 
možné umístit na cestě od Bílkových k Děd-
kovým. Žádost o veřejné osvětlení ve svém 
otevřeném dopise adresovala v zimních 
měsících paní Dědková. Starosta navrhuje 
využít nabídky fi rmy REKUPER SYCHROV, 
s.r.o. a veřejné osvětlení realizovat. Na zá-
kladě průzkumu trhu navrhuje zakázku rea-
lizovat s fi rmou KOREŇ ELEKTRO s.r.o. dle 
předložené nabídky, betonáž patek pro sví-
tidla REGIONÁLNÍ STAVEBNÍ, s.r.o.

 Usnesení č. 32/2010 
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
výstavbu veřejného osvětlení v úseku Bílkovi 
x Dědkovi. Realizaci díla objednat u fi rem 
REGIONÁLNÍ STAVEBNÍ, s.r.o., KOREŇ 
ELEKTRO s.r.o.

Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 0

Uzavření smlouvy o výpůjčce mezi obcí 

Radimovice a Mikroregionem Jizera

 Usnesení č. 33/2010
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
zveřejnit záměr výpůjčky mezi obcí Ra-
dimovice a Mikroregionem Jizera na část 
p.p.č. 174/10, 174/72, 269/3, 258/3, 
258/4, 15/2, 252, 174/2, 257/4, 256 vše 
k.ú. Radimovice u Sychrova, obec Radimo-
vice, kde je realizován chodník, komunika-
ce, mlatová cesta, zeleň, mobiliář, zahradní 
technika v rámci projektu „Obnova místních 
komunikací a zeleně v Mikroregionu Jizera“
a  u k l á d á
starostovi obce následně podepsat smlouvu 
o výpůjčce mezi obcí Radimovice a Mikro-
regionem Jizera.
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 0

Program obnovy vesnice - aktualizace

Program obnovy vesnice je strategický do-
kument obce, který je mimo jiné podkladem 
pro poskytnutí dotací. Program obnovy ves-
nice je platný do konce roku 2010. Aktuali-
zace je navržena do roku 2014.

 Usnesení č. 34/2010
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
aktualizaci č. 2 Místního programu obnovy 
vesnice do roku 2014.
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 0

Motivační program obce Radimovice – 

schválení permanentky pro Bradáčovy 

a Svátkovy

 Usnesení č. 35/2010
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
přidělení permanentky Petrovi a Marce-
le Bradáčovým (Pěnčín) a Lence a Petrovi 
Svátkovým (Čtveřín) z Motivačního progra-
mu obce Radimovice.
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 0

Komunitní plánování sociálních služeb

Město Turnov plánuje sociální služby pro všech-
ny spádové obce regionu již od roku 2006. Ny-
ní se připravuje druhý komunitní plán.

 Usnesení č. 36/2010
Zastupitelstvo obce po projednání
s o u h l a s í
s připojením obce Radimovice ke komunitní-
mu plánování sociálních služeb ve správním 
obvodu Turnova jako obecního úřadu obce 
s rozšířenou působností.
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 0

Vyřazení nepotřebného majetku

V souvislosti s výstavbou archivu a nové 
fasády jsou navrženy k likvidaci plechové 
skříně, které byly v archivu. Z úřední desky 
bude odňato sklo a deska bude sloužit jako 
informační tabule na návsi.

 Usnesení č. 37/2010
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
vyřazení nepotřebného majetku obce Ra-
dimovice: plechové skříně z archivu. Způ-
sob využití: nabídka k odprodeji za částku 
250,- Kč/ks. V případě, že se nenajde ku-
pec do 10. 9. 2010, budou plechové skří-
ně odvezeny do sběrny kovového odpadu.
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 0

Nákup úřední desky

 Usnesení č. 38/2010
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
v případě volných fi nančních prostředků 
zakoupení úřední desky, která bude při-
montována na fasádě budovy OÚ, na zá-
kladě průzkumu trhu od ekonomicky nejvý-
hodnějšího dodavatele (velikost minimálně 
28xA4).
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 0

Diskuze
 Ing. Šrytr
Na přístřešku k bytu do nájemního bytu je 
popraskaná střešní krytina a neestetické žla-
by a svody. Bude objednána jejich výměna 
na základě průzkumu trhu, nejvýhodnější 
nabídka dodavatel Jaromír Stránský, Tur-
nov, IČ:3167375. 
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 Usnesení č. 39/2010 
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
výměnu střešní krytiny, žlabů a svodů na pří-
střešku vchodu do nájemního bytu v budově 
čp. 47. Realizaci díla objednat u fi rmy Jaro-
mír Stránský, Turnov, IČ:3167375.
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 0

 P. Bělonožník
Žádost o osazení 1 ks stožáru veřejného 
osvětlení podél nově budované komunika-
ce v lokalitě č. 13 mezi Švejdovými a Bě-
lonožníkovými.
 Ing. Šrytr
Stožár veřejného osvětlení lze osadit v pří-
padě volných fi nančních prostředků obce. 

 Usnesení č. 40/2010
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
v případě volných fi nančních prostředků osa-
zení stožáru veřejného osvětlení včetně svíti-
dla v lokalitě č. 13 (u Bělonožníkových). Do-
dávku a montáž provede fi rma s nejvýhod-
nější nabídkou na základě průzkumu trhu.

Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 0

 Ing. Šrytr
ČSAD Liberec oznamuje změnu akcií. Sta-
rosta navrhuje prodej akcií v době, kdy akci 
prodá Město Liberec. ČSAD Liberec nabízí 
450,- Kč za 1 akcii.

 Usnesení č. 41/2010
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
prodej akcí ČSAD Liberec za částku mini-
málně 450,- Kč za 1 akcii v okamžiku, kdy 
prodej schválí Zastupitelstvo Města Liberec.

Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 0

 Ing. Šrytr
V neděli 8. 8. 2010 výjezdová jednotka 
obce Radimovice jela na pomoc do oblastí 
postižených sobotní povodní (obec Mníšek, 
Nová Ves, Chrastava). Starosta navrhuje 

oslovit konkrétní obec s nabídkou pomoci 
a zajistit 1-2 bagry včetně nákladního vo-
zidla.
 Ladislav Dvořák 
Navrhuje oslovit obec Mníšek, kde byla vý-
jezdová jednotka a pokračovat s pomocí 
v této obci.
 Ing. Šrytr
V době zasedání zastupitelstva byl telefo-
nicky osloven starosta obce Mníšek s na-
bídkou pomoci obce Radimovice. Starosta 
obce Mníšek své požadavky předá obci 
Radimovice do 10. 8. 2010. Následně bu-
de vyhlášena sbírka. Pomoc ve formě 1-2 
bagrů + nákladního vozidla byla s povdě-
kem přijata.
 Ing. Šrytr
Nabídka ke koupi leteckého snímku obce. 
Závazné objednávky se přijímají na obec-
ním úřadě.
 Hana Brožová
Požadavek pana Kubíčka v diskusním fóru 
www.radimovice.cz ohledně řešení dodržo-
vání dopravní značky obytná zóna v úseku 
Dvořákovi–Hoffmanovi. 
 Ing. Šrytr
Odpověď zaslána, bude kontaktována Poli-
cie ČR a projektant v oboru dopravní stav-
by.

Dne 25. 8. 2010 se konalo 5. zasedání 
Zastupitelstva obce Radimovice za účasti 
5 zastupitelů a 1 občana.

Schválení ručitelského závazku za úvěr 

MIKROREGIONU JIZERA na obnovu 

místních komunikací v MR Jizera

 Usnesení č. 42/2010
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
ručitelský závazek ve výši 2 000 000,- Kč 
za úvěr MIKROREGIONU JIZERA na obno-
vu místních komunikací v MR Jizera.
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

5 0 0

Uzavření veřejnoprávní smlouvy mezi 

Obcí Radimovice a Městem Turnov

 Usnesení č. 43/2010
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e

uzavření veřejnoprávní smlouvy mezi Ob-
cí Radimovice a Městem Turnov, která ře-
ší přenesenou působnost na úseku agendy 
přestupků
a  u k l á d á 
starostovi obce podepsat veřejnoprávní 
smlouvu mezi Obcí Radimovice a Městem 
Turnov
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

5 0 0

Uzavření smlouvy o výpůjčce mezi obcí 

Radimovice a Mikroregionem Jizera

 Usnesení č. 44/2010
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
zveřejnit záměr výpůjčky mezi obcí Radi-
movice a Mikroregionem Jizera na sklad 
majetku obce Radimovice umístěné v budo-
vě stavební parcela č. st. 69 k.ú. Radimovi-
ce u Sychrova, obec Radimovice, kde bude 

uskladněna zahradní technika v rámci pro-
jektu „Obnova místních komunikací a zeleně 
v Mikroregionu Jizera“
a  u k l á d á
starostovi obce následně podepsat smlouvu 
o výpůjčce mezi obcí Radimovice a Mikro-
regionem Jizera.
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

5 0 0

Diskuze
 František Hoffman
Výsledek jednání se zástupcem Policie ČR, 
projektanta a občanů – řešení dopravních 
problémů v obytné zóně.
 Ing. Šrytr
Odborná osoba v oboru dopravních staveb 
– p. Raš předloží návrh na řešení, který bu-
de následně předložen dotčeným občanům 
k připomínkování. 

Obecní úřad informuje – páté zasedání

Cvičení s Martou
Pravidelné cvičení TJ Sokol Radimovice bude zahájeno ve středu 29. září 2010. Děti cvičí od 16.00 
do 17.00 hod. (do 4 let věku dítěte v doprovodu rodičů). Dospělí od 19.00 do 20.00 hodin.
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Podzimní komunální volby jsou na dosah. Ve dnech 15. až 16. října si vybereme zastupitele, kteří se bu-
dou o naši obec starat v následujících čtyřech letech. Zrekapitulujme končící volební období, co se vedení 
obce podařilo či nepodařilo zrealizovat.

V roce 2007:
Dokončila se třetí etapa rekonstrukce veřejného osvětlení. Celková částka přesáhla  680 tis. Kč. Dotace 

z Libereckého kraje byla ve výši 324 000,- Kč. 
Odborně prořezána lipová alej za fi nanční účasti Libereckého kraje. Cena díla byla 50 tis. Kč. Dotace 

byla ve výši 44 500,- Kč.
Když zelená, tak pro všechny – realizací tohoto projektu došlo k úpravě hasičské louky, osazení keřů, la-

viček, dřevěných zábran proti vjezdu vozidel. Celková cena byla 287 tis. Kč. Obec na akci získala dotaci 
z ministerstva pro místní rozvoj ve výši 200 000,- Kč.

V obci bylo instalováno dopravní značení a informační systém v rámci kterého byla instalována zrcadla 
na místních komunikacích, dopravní značky obytná zóna, navigační tabule s komerčními cíly. Celková ce-
na 137 tis. Kč.

Automatizace místní knihovny. V knihovně byl instalován knihovnický program, který umožňuje evidovat 
knihy pomocí čárových kódů a vyhledat knihu k zapůjčení z jiné knihovny v rámci celé ČR. Projekt byl re-
alizován za přispění ministerstva kultury. Dotace byla ve výši 33 000,- Kč.

Vybavení víceúčelové budovy – hasičské zbrojnice. Budova byla vybavena informační tabulí, skříňkami 
pro výjezdovou jednotku a odsávacím zařízením pro odvod spalin ze zásahového vozidla, židlemi a stoly, 
dataprojektorem a kompletním vybavením kuchyňky umožňujícím občerstvení pro 50 osob. Vybavení stálo 
498 tis. Kč a bylo zakoupeno za fi nančního přispění Libereckého kraje. Dotace byla ve výši 450 000,- Kč.

V roce 2008:
Modernizace střešní krytiny. Na budově obecního úřadu byly vyměněny klempířské prvky, střešní krytina 

a zatepleno 2. nadzemní podlaží. Celková cena 1 208 tis. Kč. Projekt byl realizován za fi nančního při-
spění Libereckého kraje. Dotace byla ve výši 996 000,- Kč.

Na obecním úřadě bylo zřízeno pracoviště Czech POINT. Pracoviště stálo 52 tis. Kč a bylo pořízeno 
za fi nančního přispění ministerstva vnitra. 

Bezpečně obcí – projektová dokumentace, podle které se v letošním roce staví chodník. Dokumentace 
stála 40 tis. Kč a dotace z Libereckého kraje byla ve výši 22 000,- Kč.

Nákup hasičského vozidla. Devítimístné vozidlo pro zásahovou jednotku obce stálo 1 068 000,- Kč 
a bylo zakoupeno za fi nančního přispění Libereckého kraje. Dotace byla ve výši 631 930,- Kč.

V roce 2009:
Vybavení výjezdové jednotky hasičů. Místní výjezdové jednotce byla zakoupena jedna mobilní a čtyři 

přenosné radiostanice, proudnice, kufřík první pomoci, univerzální páčidlo a univerzální sekera. Celko-
vá cena 64 tis. Kč. Technické vybavení bylo pořízení za fi nanční pomoci Libereckého kraje. Dotace byla 
ve výši 38 290,- Kč.

Místní obslužná komunikace. Realizace stála 664 tis. Kč.
Vykácení lipové aleje. Pokácení 11 ks lip stálo 87 tis. Kč.

V roce 2010:
Fasáda obecního úřadu. Bylo provedeno zateplení 1. nadzemního podlaží, výměna 2 ks oken, výměna 

vstupních dveří, rekonstrukce archivu. Celková cena 604 406,- Kč. Dotace 480 000,- Kč.

Komunální volby se blíží
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Výstavba komunikace Voštěňákovi – Kafkovi. Celková cena 723 793,- Kč. Dotace 506 655,- Kč.
Výstavba chodníku v centru obce. Celková cena 1 365 754,- Kč. Dotace 956 027,- Kč.
Výstavba parčíku za budovou obecního úřadu. Celková cena 797 404,- Kč. Dotace 558 182,- Kč
Nákup komunální techniky (zahradní traktůrek včetně příslušenství, plotostřih). Celková cena 

229 000,- Kč, dotace 160 300,- Kč.
U nás je taky hezky (rekonstrukce chodby obecního úřadu, vybavení knihovny). Celková cena 

610 023,- Kč, dotace 555 368,- Kč.

Připomínáme, že zastupitelstvo pracovalo ve složení: Ing. Aleš Šrytr – starosta, Alena Rejhová – místosta-
rostka, ing. Lukáš Holeček – předseda fi nančního výboru, Tomáš Rulec – předseda kontrolního výboru, 
Hana Brožová – předsedkyně kulturní komise, Hana Čápová, ing. Jiří Lesse.

Stavební práce v obci 
Obec Radimovice se v průběhu prázdnin stala dočasným pracovištěm několika fi rem ze širokého oko-

lí. Mohli jsme pozorovat nejen generální dodavatele fi rmu COLAS CZ a Regionální stavební, ale několik 
desítek jejich subdodavatelů. Mnohdy náves a okolí budovy OÚ víc než pracovní činnost připomínalo 
manévry - přesun techniky a vozového parku. Bohužel, na jedné straně problémy se subdodavateli, vy-
nucené vícepráce (přeložky kabelů O

2
), správně neodhadnutá  pracnost jednotlivých  činností, změny 

v projektech a rozsazích prací, nestabilita počasí centrum obce na dobu delší než jsme všichni čekali 
proměnilo v jedno velké staveniště. Díky velmi dobré práci stavebního dozoru stavby  a autorského do-
zoru projektantů nám všem dokončené dílo přinese nejen zklidnění dopravy v obci, zlepšení bezpečnos-
ti chodců, vyšší užitné vlastnosti a modernizaci obecních budov, rozšířené veřejné osvětlení,  nový ar-
chiv, novou komunikaci včetně odstavných ploch také zvýšenou přitažlivost obce z hlediska estetického.  
Nyní nám už nezbývá nic jiného než si přát, aby dílo bylo brzy dokončeno a všem dlouho sloužilo ku pro-
spěchu. Aleš Šrytr, starosta
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Hana Brožová
Práci v zastupitelstvu jsem mě-

la možnost poznat již toto volební 
období v kulturní komisi. Je to za-
jímavá činnost a práce s lidmi mě 
baví – organizovat akce, kde se li-
dé potkávají a mají čas si popoví-
dat a odpočinout si. 

Ladislav Dvořák ml.
Vážení spoluobčané,
Dovolte mi, abych se Vám tou-

to formou představil jako jeden 
z kandidátů do Zastupitelstva 
obce Radimovice pro komunál-
ní volby konané ve dnech 15.  
a 16. 10. 2010.

Jmenuji se Ladislav Dvořák, je 
mi 33 let a stejnou dobu jsem také 
občanem Radimovic, kde bydlím 
se svojí rodinou jako již třetí ge-
nerace Dvořáků. Od svého dět-
ství jsem členem SDH Radimovice 
a TJ Sokol Radimovice. V těchto 
sdruženích jsem vyrostl se spous-
tou z Vás z malého závodníčka až 
do člena zásahové jednotky SDH. 

Po absolvování škol, které mi 
poskytly základní, středoškolské 
a rozšířené jazykové vzdělání 
jsem strávil střídavě několik měsí-
ců v Rakousku a Skotsku, kde jsem 
si prohloubil své znalosti němčiny 
a angličtiny a také tam pracoval. 
Jako zodpovědný občan ČR jsem 
v roce 1998 nastoupil k výkonu 
základní vojenské služby v libe-
recké posádce chemiků. 

Po skončení vojenských povin-
ností jsem nastoupil do fi rmy Unilux 

(současné EXX s.r.o.), zabývající 
se návrhy a realizacemi osvětle-
ní a interiérů, kde pracuji dodnes. 
Moje pozice nazvaná Projektový 
manažer spočívá v přípravě a re-
alizaci jednotlivých projektů / za-
kázek, komunikaci s investory / 
architekty / dodavateli a výrobci. 
Mezi zakázky, na kterých jsem se 
podílel, patří například osvětlení 
obchodního centra Liberec Plaza, 
Kulturní centrum Střelnice Turnov, 
Golf club Y Fojtka a řada dalších 
větších či menších akcí.

V letošním roce jsem se rozhodl 
kandidovat do zastupitelstva ob-
ce. Jako nováček v této mašine-
riise v případě mého zvolení zpo-
čátku budu muset trochu rozkou-
kat. Předpokládám ale, že bych 
časem mohl díky svým kontak-
tům v obchodním styku, nebo díky 
zkušenostem z práce, pokračovat 
v započatých projektech stávající-
ho zastupitelstva i na nových pro-
jektech, které budou pro naši obec 
přínosem. Nemám žádný zvlášt-
ní volební program, kterým bych 
Vás chtěl jako „politik“ oslovit. Ur-
čitě se dá ale vždy a všude něco 
zlepšovat. Myslím, že pro začátek 
bych se mohl angažovat v oblasti 
kultury a sportu. 

Pokud od Vás dostanu důvěru 
a budu zvolen jedním ze zastupi-
telů, vynasnažím se pracovat pro 
obec maximálně zodpovědně. 

Miroslav Pavlíček
Vážení občané :
Jmenuji se Miroslav Pavlíček 

a jsem kandidát do obecního za-
stupitelstva obce Radimovice.

Abyste se o mě něco dozvěděli 
tady je můj životopis:

Jméno a příjmení: Miroslav Pav-
líček

Narozen: 21. 7. 1983 v Liberci
Studium: ISŠ Na Bojišti 2000–

2003 Vyučen Mechanik el. zaří-
zení

ISŠ Na Bojišti 2003–2005 Ma-
turita Autoelektronika

Praxe: Září 2005–prosinec 
2006 Noční hotelová služba, Ho-
tel u Jezírka, Liberec.

Leden 2007–březen 2007 Pro-
davač, skladník, Nábytek Louda 
Liberec.

Březen 2007–říjen 2007 Ostra-
ha Hotelu Sychrov.

Říjen 2007–leden 2009 Asis-
tent provozního managera Hotelu 
Sychrov.

Od března 2009 pracuji jako fi -
nančni poradce pro fi rmu Co&Fin 
Praha.

Od září 2009 vedu kroužek vý-
početní techniky v ZŠ Radostin.

Od dubna 2010 podnikatel Ob-
chod Potraviny Rena v obci Radi-
movice.

Moje plány pro obec Radimo-
vice.

Další rozvoj obce s výhledem 
do roku 2030.

Vyřešit počet míst pro děti z ob-
ce v MŠ Paceřice, aby bylo mož-
né umístit dítě do MŠ.

Průhlednost výběrových řízení 
vypsaných obcí.

Zpracování rozvoje inženýr-

Představujeme kandidáty do Zastupitelstva obce Radimovice
V podzimních komunálních volbách kandiduje do Zastupitelstva obce Radimovice celkem 10 ob-

čanů – Hana Brožová, Jaroslav Čepelík, Ladislav Dvořák, Ing. Lukáš Holeček, Bc. Jaroslav Kobrle, 

Ing. Kateřina Lesáková, Miroslav Pavlíček, Alena Rejhová, Tomáš Rulec, Mgr. Dagmar Šrytrová. 

Zpravodaj obce Radimovice nabídnul kandidátům do zastupitelstva obce, aby se představili voli-

čům. Tuto možnost využili (abecedně řazeno):
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ských sítí (voda, el.proud), kana-
lizace.

Spolupráce se sousedními obce-
mi na větších projektech.

Podpora nových pracovních 
míst.

Financováni:

Rozvojové fondy EU.
Státní a krajské dotace.
Soukromí investoři.

Alena Rejhová
Protože žiji v domě, který za-

koupil již můj pradědeček, pat-
řím k starousedlíkům a značná 
část obyvatel mě zná od dětství, 
předpokládám, že se nemusím ni-
jak zvlášť představovat. Občané, 
kteří nejsou starousedlíky, mě mo-
hou znát z působení v současném 
zastupitelstvu.

Nejbližší mi je spolupráce s kul-
turní komisí.

Tomáš Rulec
35 let, 13 let pracuji u Hasičské-

ho záchranného sboru Liberec-
kého kraje jako technik chemické 
služby. V předešlém volebním ob-
dobí jsem zastával funkci předse-
dy kontrolního výboru. Mým cílem 
je i nadále přispívat k dalšímu roz-
voji a zvelebování obce!

Mgr. Dagmar Šrytrová
Narodila jsem se v Liberci, kde 

jsem také vystudovala střední prů-
myslovou školu stavební, obor po-
zemní stavitelství. V roce 1994 
jsem nastoupila na Magistrát měs-
ta Liberec, kde jsem 9 let praco-
vala jako stavební dozor investora 
na stavbách realizovaných Měs-
tem Liberec. V roce 1998 jsem při 
zaměstnání začala studovat baka-
lářské studium obor veřejná sprá-
va. V roce 2001 jsem po ukončení 

bakalářského studia pokračovala 
v magisterském, obor právo. Stu-
dium jsem zakončila státní zkouš-
kou v roce 2005. V roce 2003 
jsme nastoupila na Krajský úřad 
Libereckého kraje, kde jsem ad-
ministrovala několik dotačních 
programů pro obce a města Libe-
reckého kraje. Své působení jsem 
přerušila v roce 2008, kdy jsem 
nastoupila na mateřskou resp. 
rodičovskou dovolenou. Od ro-
ku 2003 jsem kronikářkou Sboru 
dobrovolných hasičů Radimovice, 
od 2005 kronikářkou obce Ra-
dimovice a jednatelkou SDH Ra-
dimovice. V roce 2003 jsem by-
la jmenována přísedící Okresního 
soudu v Liberci. Od roku 2004 
jsem členkou redakční rady Zpra-
vodaje obce Radimovice. Od loň-
ského roku jsem jedna z vedoucích 
kroužku mladých hasičů SDH Ra-
dimovice.

Obci Radimovice mohu nabíd-
nout své zkušenosti z oblasti ve-
řejné správy, komunikace s úřady, 
administrace žádostí o dotace, 
orientace v problematice komu-
nální politiky. 

Jsem připravená kandidovat 
na post starostky obce, abych 
mohla pokračovat v nastoleném 
trendu obce. Tzn. realizovat smys-
luplné akce (nejen stavební), vyu-
žívat dotačních programů a záro-
veň obec nezadlužovat. V tomto 
volebním období došlo k stavební-
mu boomu, v následujících čtyřech 
letech obec čeká dokončení chod-
níku směrem k hostinci Konrád 
a na druhou stranu směrem k Ji-
vině, výstavba komunikace v ma-
jetku obce k „Barboře“. Všechny 
dokončené stavby čeká důklad-
ná údržba. Centrum radosti dětí 
si zaslouží výměnu dopadových 
ploch. Veřejné osvětlení musí pro-

jít revizí svícení. Zjistit, které okruhy 
veřejného osvětlení v jakém časo-
vém období budou svítit a v jaké 
intenzitě. Místní rozhlas musí projít 
podobnou zkouškou. Zjistit místa, 
kde není zajištěna slyšitelnost a za-
jistit nápravu. V neposlední řadě je 
potřeba najít vhodný dotační titul 
na ošetření třech svatých. Velkým 
problémem je parkování vozidel, 
které jedou na akce pořádané 
Státním zámkem Sychrov. Kapa-
cita parkoviště zámku je nedosta-
tečná a pořadatelé kulturních ak-
cí často neřeší tento problém. Je 
nutné vyvolat jednání s vedením 
Státního zámku Sychrov a situaci 
řešit. Dalším nelehkým úkolem je 
zapojení občanů do života obce, 
účasti na jednání zastupitelstva 
obce, předkládání nových návrhů 
a podnětů co v obci zlepšit. 
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V sobotu 28. srpna 2010 se 
v Radimovicích konal další roč-
ník volejbalového turnaje, jehož 
hlavní cenou je již tradičně pe-
čená husa. Letošní turnaj bohužel 
silně poznamenalo nepříznivé po-
časí, od časného rána se spustil 
vytrvalý déšť, který zatopil velkou 
část hrací plochy a tak do po-
slední chvíle nebylo jasné, zda se 
turnaj vůbec začne hrát. Něko-
lik přihlášených týmů toto čekání 
na lepší počasí bohužel odradilo 
a z účasti na turnaji se postupně 
omluvily. Nakonec se však po-
časí přece jen umoudřilo, kaluže 

vody byly narychlo odstraněny 
a turnaj byl zahájen téměř s tří-
hodinovým zpožděním. Kdo však 
vydržel, určitě nelitoval. Nako-
nec polojasné počasí dovolilo 
odehrát turnaj ve zkrácené po-
době až do konce a tak si zcela 
zaslouženě celou husu, výborně 
připravenou v místní „Dřevěnce“, 
mohl poprvé vychutnat nový tým 
„SNOW“ z Lomnice nad Popel-
kou. Druhé místo ve vyrovnané 
konkurenci obsadilo liberecké 
Doubí a třetí místo obhájil do-
mácí tým Radimovic ve složení  
Žalská, Bělonožník, Humenský, 

Kovář O., Kovář M., Rojar a Žal-
ský. Až na čtvrtém místě se umís-
til loňský vítěz, družstvo „Sršáňů“ 
z Mnichova Hradiště, bohužel 
druhý radimovický tým se letos 
nepodařilo sestavit.

Za TJ Sokol Radimovice,

Jarda Žalský.

V neděli 31. července 2010 se 
volejbalové družstvo TJ Sokol 
Radimovice účastnilo volejba-
lového turnaje smíšených druž-
stev v Přepeřích. Náš tým ve 
složení: Žalská, Zítková, Vrzá-
ňová, Ledabyl, Kovář O., Ko-
vář M., Svátek, Bělonožník, za-
váhal pouze jednou a se ztrá-
tou jednoho setu se utkal ve fi -
nále s Libereckým „Cerebilem“.

Volejbalový turnaj 
v Přepeřích

Dynamičtějším útokem, dobrou 
obranou a konečně i pozornou 
hrou v poli jsme dokázali pora-
zit zkušenější tým 2:0 a z tur-
naje jedenácti týmů odejít jako 
vítězové.

Za TJ Sokol Radimovice

Adam Bělonožník

Volejbalový turnaj TJ Sokol Radimovice 2010

V sobotu 26. června 2010 se volejbalové družstvo TJ Sokol Radimovice účastnilo volejbalového turnaje 
mixů, který se konal na antukových hřištích v Ohrazenicích za účasti celkem 9 družstev. Náš tým ve slože-
ní Zítková, Žalská, Bělonožník, Kovář M., Ledabyl, Svátek a Žalský podával za velkého vedra v průběhu 
celého turnaje spolehlivé výkony. Po suverénním postupu ze základní skupiny se družstvu ve zcela vyrovna-
ném fi nálovém utkání podařilo porazit Přepeře a získat tak první letošní turnajové vítězství. Do našeho týmu 
velmi dobře zapadla nová domácí posila Radka Zítková, která zejména výborným podáním a pohybem 
na hřišti ničila soupeře a udivovala většinu stojících spoluhráčů. Její volejbalové zkušenosti jsou pro nás vel-
kým příslibem do budoucna. Za TJ Sokol Radimovice, Jarda Žalský.

Zpráva z volejbalového turnaje mixů v Ohrazenicích
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V sobotu 7. srpna zasáhla Liberecký kraj ničivá povodeň, která neměla slitování a brala vše co měla 
v cestě. Mnozí občané frýdlantského výběžku zůstali během několika málo hodin bez střechy nad hlavou. 
Výjezdová jednotka obce Radimovice vyjela pomoc v neděli 8. 8. povodní zasaženým obcím – Mníšku, 
Nové Vsi a Chrastavě. Hasiči pomáhali při čerpání vody z nemovitostí, především sklepů. Na zasedání Za-
stupitelstva obce Radimovice dne 9. srpna zastupitelé rozhodli oslovit konkrétní obec s nabídkou pomoci. 
Oslovena byla obec Mníšek. Starosta obce Mníšek poděkoval za nabídku s žádostí o sbírku funkčního ná-
bytku, televizí, lednic. Občané, kteří nemohli nebo neměli nepotřebný nábytek mohli pomoc fi nančně. Bylo 
vybráno celkem 13 300 Kč, které byly zaslány na účet obce Mníšek. Všem, kteří přispěli prací, sbírkou 
nábytku či fi nanční částkou děkujeme.

Hasiči pomáhali v zaplavených oblastech LK

Vážení majitelé psů,
oznamujeme Vám, že pravidelné roční očkování psů starších 3 měsíců proti vzteklině bude v naší obci 

provedeno ve středu 15. 9. 2010 od 18.00 hodin u čekárny ČSAD. Opakované očkování bude v sobotu 
18. 9. 2010 na náměstí v Českém Dubu (obchod Cenový ráj) od 9.00 hodin. Základní poplatek za oč-
kování činí 70 Kč. Majitel je povinen vzít s sebou očkovací průkaz a dostavit se se psem opatřeným vo-
dítkem a náhubkem ve stanovenou dobu k očkování. Upozorňujeme Vás, že očkování psů proti vzteklině 
je povinné ze zákona ČR a naše obec je v oblasti výskytu vztekliny. Očkování provede veterinární technik 
Roman Kabátek. Majitelé psů, kteří si nechávají své psy očkovat u jiných veterinárních techniků, jsou povinni 
na obecním úřadě předložit očkovací průkaz o provedeném očkování.

Pejskové, pozor!
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Zahrada Čech
Obecní úřad připravuje na sobotu 25. září 2010 zájezd na výstavu
ZAHRADA ČECH do Litoměřic
Odjezd autobusu je v 7:45 z návse v Radimovicích. Předpokládaný návrat kolem 16. hodiny. Cena zájez-
du je 100 Kč na osobu – příspěvek na dopravné ČSAD.
Zájemci se mohou hlásit u pí Brožové (tel.: 48 514 63 46) nebo u pí. Hanušové 
(tel.: 48 514 64 42).

sobota

25. 9.
Den časopisu Z A H R Á D K Á Ř
Finále 18. ročníku soutěže „Příroda čaruje, zahrádkář zírá“

JOSEF NÁHLOVSKÝ • MARTHA a TENA ELEFTERIADU
moderuje Zdeněk Vrba
Setkání účastnic Kurzů řeckých tanců Marthy a Teny

Další ročník nohejbalového tur-
naje Cyrila a Metoděje se konal 
za příjemného počasí ve sportov-
ním areálu. Na start se postavi-
lo celkem 8 družstev, vždy dva 
muži a jedna žena. Nejúspěšnější 
bylo družstvo Šmoulů, které také 
vyhrálo pivní soudky Gambrinus. 
Druzí Boďáci si odvezli dárkové 
balení elektroniky a třetí příčku 
vybojovalo družstvo Alko-drink-
týýým. To bylo za své úsilí odmě-
něno třemi lahvemi sektu. 

Nejlepším hráčem byl vyhlášen 
Kavčik, hráčkou Lenka. Nejlep-
ším začátečníkem byl Jarda Žal-
ský. Celkem se snědlo 35 steaků 
a vypili jsme dva sudy svijanské 
jedenáctky.

Nohejbalový turnaj Cyrila a Metoděje


